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országgyűlési képviselő

Szóbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok

benyújtani

Dr. Nagy István agrárminiszterhez

"Mért nem cselekednek a hatvani bűz megoldása érdekében?"címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Úgy tűnik, hogy minden ügyben, amely az emberek egészségével összefüggésben áll, még az
Országgyűlés fórumait is többször meg kell járni, hátha végre történik valami előrelépés. Így
van ez a Hatvan és Lőrinci városok határán, egy hulladéklerakó közelében tapasztalt egyre
növekvő talajszennyezés, bűz esetében is. Az önkormányzat már minden jogszabályi és egyéb
úton lehetséges lépést megtett. Az LMP is már többször felvetette e kérdést a Parlamentben.
Miközben az Alaptörvény világosan rögzíti az emberek egészséges környezethez való jogát,
ennek érvényesítése folyton akadályokba ütközik. Hiába a környezetügy átszervezett
kormányhivatali gépezete, a katasztrófavédelem, a Heves Megyei Főügyészség Közjogi
Szakágának kezdeményezése, A Heves Megyei Rendőr-főkapitányság nyomozása, érdemi
eredményt hónapok múltán sem tapasztalhatunk. Pedig a fertelmes bűz korántsem tűnik olyan
felderíthetetlen ügynek.
Nem igaz, hogy a rengeteg lakossági panasz nyomán nem lehet megállapítani, hogy mi a bűz
forrása, miközben még az önkormányzat is ,,szagnaplót,, vezet és ,,bűzcsapdákat" helyez ki a
város több pontjára.



Tisztelt Miniszter Úr!

Az eddigi intézkedéseik eredménytelenek és ezért elfogadhatatlanok.

Mi az oka annak, hogy még ebben a látszólag egyszerűnek tűnő ügyben sem tudnak előre
lépni?

Milyen vizsgálatokat végzett az illetékes kormányhivatal, a rendőrség és az ügyészség, és
milyen megállapításra jutott?

Mi hiányzik ahhoz, hogy kiderítsék, mitől bűzlik a levegő Hatvanban és környékén, és végre
véget vessenek ennek a környezetszennyezésnek?

Ha ez az eset a Miniszterelnök úr vagy az Ön háza közelében történt volna, akkor ugye már
meg tudták volna oldani a problémát?

Budapest, 2018. október 4.
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